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Sedan 1970 talet har det så kallade ”akademihuset” på Grimsta IP fungerat som en viktig 
mötesplats för en mängd unga spelare i Brommapojkarna. Klubbens ungdomsspelare har där 
kunnat träna, göra läxor, äta mellanmål, umgås och byta om före och efter träning. Huset är 
dock i behov av renovering och klubben har efter dialog med idrottsförvaltningen uttryckt oro 
för att staden istället för att renovera avser riva byggnaden helt vilket skulle få stora 
konsekvenser för idrottsverksamheten på plats, drabba många ungdomar och föreningen 
Brommapojkarna.  
Staden kan inte säga att man ska utveckla elitsatsningar och samtidigt rycka undan mattan på 
en av de få föreningar som verkligen har lyckats med sin satsning på ungdomars utveckling. 
Vi anser att det inte finns några alternativ än att säkerställa att Brommapojkarna kan fortsätta 
att bedriva sin verksamhet, antingen genom att bygga en ny anläggning innan den gamla 
rivs, eller genom att tillåta att föreningen renoverar lokalerna på sådant sätt att verksamheten 
kan fortsätta. Återigen kommer majoritetens snäva syn på initiativ från annan part, i det här 
fallet en förening, fram. 
 
Vi anser att staden måste hitta en lösning tillsammans med föreningen så att den viktiga 
verksamheten i huset kan fortgå även i framtiden. 
 
Med anledning av ovanstående vill vi fråga: 

1. Är det idrottsförvaltningens ambition att lösa renoveringsfrågan tillsammans med 
föreningen så att ungdomsverksamheten i huset kan fortgå som tidigare även i 
framtiden? 

2. Om ja, hur avser idrottsförvaltningen hitta en lösning på renoveringsfrågan så att 
verksamheten i huset kan fortgå som tidigare? 

 


